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Številka: 032-002/2023- 
Datum: 23. februar 2023 
 

Z A P I S N I K  
 

3. redne seje občinskega sveta občine Gorenja vas – Poljane, ki je bila 23. februarja 2023, s pričetkom 
ob 18. uri v mali dvorani Sokolskega doma. 
 
Prisotni člani občinskega sveta: Ciril Alič, Marija Bajt, Stjepan Benković, Anton Debeljak, Janez Dolinar, 
Zvonko Dolinar, Ana Gantar, Janez Hrovat, Blaž Kavčič, Vladimir Kavčič, Roman Kokalj, Vilma Kos, Martina 
Košir, Miha Mrak, Boštjan Pintar 
 
Opravičeno odsotna člana občinskega sveta: Marija Prosen, Žan Mahnič 
 
Ostali prisotni: Milan Janez Čadež, župan; Elizabeta Rakovec, Barbara Bogataj, Katarina Dolenc, Anja Hren, 
Jana Oblak, Boštjan Kočar, občinska uprava; Gvido Modrijan, Structura d.o.o.; Mateja Rant, Gorenjski Glas, 
Jana Jenko, Radio Sora 
 
Sejo vodi župan Milan Čadež, ki uvodoma vse prisotne lepo pozdravi ter ugotovi, da je ob začetku seje 
prisotnih 12 članov občinskega sveta.  
 
Župan predlaga v potrditev naslednji  
 
dnevni red: 
1. Potrditev zapisnika 2. redne seje občinskega sveta z dne 22. 12. 2022, in poročila o izidu glasovanja na 

1. korespondenčni seji občinskega sveta 
2. Pobude, predlogi, vprašanja članov občinskega sveta 
3. Drugi predlog Odloka o proračunu Občine Gorenja vas - Poljane za leto 2023 in Načrt ravnanja s 

stvarnim premoženjem Občine Gorenja vas – Poljane za leto 2023 
4. Osnutek Odloka o kategorizaciji občinskih javnih cest v občini Gorenja vas – Poljane 
5. Osnutek Odloka o določitvi višine nadomestila stroškov lokacijske preveritve v Občini Gorenja vas – 

Poljane 
6. Predlog cen programov vrtca v Občini Gorenja vas – Poljane in Sprememba sklepa o določitvi stroškov 

živil, o odsotnostih in o posebnostih obračunavanja cen programov v VVE Občine Gorenja vas – Poljane 
7. Imenovanje Sveta za preventivo in vzgojo v cestnem prometu 
8. Razno 
 
ZA predlagani dnevni red je glasovalo 12 članov občinskega sveta. Predlagani dnevni red je potrjen 
soglasno. 
 
K 1. točki 
Ob pregledu zapisnika 2. redne seje občinskega sveta občine Gorenja vas – Poljane, ki je bila 22. 12. 2022, 
ter poročila o izidu glasovanja na 1. korespondenčni seji občinskega sveta ugotavljamo naslednje: 
 
Izvrševanje sklepov 2. redne in 1. korespondenčne seje: 
Sklep št. 8: sprejeto poročilo o izvrševanju sklepov in potrjen zapisnik 1. redne seje, ki je bila 8. 12. 2022 
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Sklep št. 9: sprejet prvi predlog Odloka o proračunu Občine Gorenja vas – Poljane za leto 2023  
Sklep št. 10: seznanitev s Sklepom o začasnem financiranju občine Gorenja vas - Poljane  
Sklep št. 11: imenovan odbor za gospodarstvo: 
Sklep št. 12: imenovan odbor za šolstvo, kulturo in šport  
Sklep št. 13: imenovan odbor za prostorsko planiranje in varstvo okolja  
Sklep št. 14: imenovan odbor za kmetijstvo in gozdarstvo  
Sklep št. 15: imenovan odbor za zdravstvo, socialno varstvo in skrbstvo  
Sklep št. 16: imenovan nadzorni odbor občine Gorenja vas – Poljane  
Sklep št. 17: imenovana statutarno – pravna komisija  
Sklep št. 18: mnenje o imenovanju ravnateljice Osnovne šole Ivana Tavčarja Gorenja  
Sklep št. 19: imenovanje Matejo Tušek za članico sveta javnega zavoda Ljudska univerza Škofja Loka  

 
Sklep št. 20: 
Občinski svet Občine Gorenja vas – Poljane sprejme poročilo o izvrševanju sklepov in potrdi zapisnik 2. 
redne seje, ki je bila 22. 12. 2022, in poročilo o izidu glasovanja na prvi korespondenčni seji, s tem da se 
morajo neizvršeni sklepi izvršiti, o izvrševanju pa je potrebno poročati. 
ZA predlagani sklep je glasovalo 12 članov občinskega sveta. Sklep je bil sprejet soglasno. 
 
K 2. točki 
Roman Kokalj: 
- opozori, da je, glede na zadnjo prometno nesrečo na odseku, nujno potrebno urediti hodnik za pešce ob 
državni cesti Trebija – Žiri – od odcepa za naselje Fužine do avtobusnega postajališča Fužine;  
- predlaga, da se javno objavijo informacije o nadaljevanju projekta obnove ceste Trebija – Sovodenj od 
km 500 do 1.000. Župan odgovori, da je projekt narejen, javni razpis za izbiro izvajalca bo objavljen v roku 
2-3 mesece, nadaljevanje del je predvideno v jesenskih mesecih, sredstva so v državnem proračunu 
zagotovljena; 
- vpraša koliko občanov še ni priključenih na javno kanalizacijo v naseljih Trebija in Podgora. 
Boštjan Pintar predlaga, da se društvom, ki so registrirana v občini, omogoči enkrat letno brezplačno 
koriščenje male in velike dvorane v Sokolskem domu v Gorenji vasi za namen organizacije prireditve. 
Stjepan Benković: 
- vpraša kako napreduje projekt Toplice Kopačnica. Župan odgovori, da je investitor pridobil gradbeno 
dovoljenje avgusta 2021, nadaljevanje projekta pa bo odvisno od možnosti pridobitve nepovratnih 
državnih sredstev; 
- opozori na čiščenje gozda na gozdnih površinah v lasti občine v Kopačnici. 
Boštjan Pintar prosi za oris celotne situacije glede vira pitne vode na Trebiji – kdo je lastnik vrtin, ali je 
občini omogočen dostop do vrtin, ali je voda iz vrtin sploh uporabna; vpraša tudi ali drži informacija, da 
pretočni rezervoar naj ne bi služil namenu za katerega je bil zgrajen, zato naj bi bilo potrebno vodo 
klorirati, prav tako UV lučka naj ne bi bila nameščena. 
Janez Hrovat: 
- vpraša ali je podoba krožišča v Poljanah dokončna. Župan odgovori, da bo z ureditvijo še dveh krožišč v 
občini, na Hotavljah in na Trebiji, potrebno pripraviti predlog oblikovanja vseh krožišč v občini; 
- vpraša kdaj bo urejena enotna označitev naselij v občini. Župan odgovori, da je predlog novih označb 
pripravljen, trenutno ga pregledujejo krajevne skupnosti. 
Marija Bajt pripomni, da ob kulturnem prazniku na Sovodnju niso bile izobešene zastave na drogovih 
javne razsvetljave. Ciril Alič še doda, da v Javorjah ni možnosti izobešanja zastav na drogovih javne 
razsvetljave. 
Ana Gantar ugotavlja, da Žirovski vrh še ni bil vključen v projekt stara hišna imena.  
Janez Dolinar vpraša kakšna je finančna konstrukcija investicije Kulturni dom Poljane ter ali drži podatek, 
da del sredstev sofinanciranja projekta s strani države ni bil pridobljen. Župan odgovori, da so državna 
sredstva sofinanciranja projekta za leto 2022 še v postopku pridobivanja.    
Miha Mrak vpraša kakšna je časovnica menjave dotrajanih svetilk javne razsvetljave. 



3 
 

K 3. točki 
Drugi predlog Odloka o proračunu Občine Gorenja vas - Poljane za leto 2023 in Načrt ravnanja s stvarnim 
premoženjem Občine Gorenja vas – Poljane za leto 2023 predstavita Katarina Dolenc in Barbara Bogataj. 
 
Anton Debeljak vpraša kakšen bo vpliv predlaganega povišanja cen vrtcev. Elizabeta Rakovec odgovori, 
da se bodo potrebna sredstva zagotovila v proračunu z rebalansom. 
Janez Hrovat pripomni, da ne more sprejeti komentarja na podani predlog za izdelavo strategije razvoja 
občine, ter da ne razume, da se predstavniki krajevnih skupnosti ne potegujejo za pridobitev več sredstev 
za krajevne skupnosti. 
 
Sklep št. 21: 
Občinski svet občine Gorenja vas – Poljane sprejme Odlok o proračunu Občine Gorenja vas – Poljane za 
leto 2023 v predloženem besedilu. 
ZA predlagani sklep je glasovalo 11 članov občinskega sveta, 4 člani občinskega sveta so se glasovanja 
vzdržali. Sklep je bil sprejet. 
 
Sklep št. 22: 
Občinski svet Občine Gorenja vas – Poljane sprejme Načrt ravnanja s stvarnim premoženjem Občine 
Gorenja vas – Poljane za leto 2023 v predloženem besedilu. 
ZA predlagani sklep je glasovalo 15 članov občinskega sveta. Sklep je bil sprejet soglasno. 
 
K 4. točki 
Osnutek Odloka o kategorizaciji občinskih javnih cest v občini Gorenja vas – Poljane predstavita Boštjan 
Kočar in Gvido Modrijan, Structura d.o.o. 

 
Ciril Alič vpraša glede predloga krajevne skupnosti, da se cesta Javorje – Predole prekategorizira iz javne 
poti v lokalno cesto. Boštjan Kočar pojasni, da predmetna cesta ni zadostne širine, da bi ustrezala kriteriju, 
širine za lokalno cesto, predpisanim z državnim pravilnikom.  
 
Sklep št. 23: 
Občinski svet občine Gorenja vas – Poljane sprejme osnutek Odloka o kategorizaciji občinskih javnih cest 
v občini Gorenja vas – Poljane in ga posreduje v enomesečno javno obravnavo. 
ZA predlagani sklep je glasovalo 15 članov občinskega sveta. Sklep je bil sprejet soglasno. 
 
K 5. točki 
Osnutek Odloka o določitvi višine nadomestila stroškov lokacijske preveritve v Občini Gorenja vas – 
Poljane predstavi Jana Oblak. 

 
Sklep št. 24: 
Občinski svet občine Gorenja vas – Poljane sprejme osnutek Odloka o določitvi višine nadomestila stroškov 
lokacijske preveritve v Občini Gorenja vas – Poljane in ga posreduje v enomesečno javno obravnavo. 
ZA predlagani sklep je glasovalo 15 članov občinskega sveta. Sklep je bil sprejet soglasno. 
 
K 6. točki 
Predlog cen programov vrtca v Občini Gorenja vas – Poljane in Sprememba sklepa o določitvi stroškov 
živil, o odsotnostih in o posebnostih obračunavanja cen programov v VVE Občine Gorenja vas – Poljane 
predstavi Anja Hren. 
 
Sklep št. 25: 
Občinski svet občine Gorenja vas – Poljane sprejme Sklep o določitvi cen programov predšolske vzgoje na 
območju Občine Gorenja vas – Poljane v predloženem besedilu. 
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ZA predlagani sklep je glasovalo 13 članov občinskega sveta, 1 član občinskega sveta se je glasovanja 
vzdržal. Sklep je bil sprejet. 

 
Sklep št. 26: 
Občinski svet občine Gorenja vas – Poljane sprejme Sklep o spremembi Sklepa o določitvi stroškov živil, o 
odsotnostih in o posebnostih obračunavanja cen programov v VVE Občine Gorenja vas – Poljane v 
predloženem besedilu. 
ZA predlagani sklep je glasovalo 14 članov občinskega sveta. Sklep je bil sprejet soglasno. 
 
K 7. točki 
Predlog sestave Sveta za preventivo in vzgojo v cestnem prometu za naslednje mandatno obdobje 
predstavi Barbara Bogataj. 
 
Sklep št. 27: 
Občinski svet občine Gorenja vas – Poljane imenuje Svet za preventivo in vzgojo v cestnem prometu v 
naslednji sestavi: 

1. Ciril Alič – predstavnik občinskega sveta, 
2. Bojan Šifrar – predstavnik društva upokojencev, 
3. Miroslav Frelih – predstavnik Zveze šoferjev in avtomehanikov Žiri, 
4. Janez Špik – predstavnik OŠ Ivana Tavčarja Gorenja vas, 
5. Edi Bajt – predstavnik OŠ Poljane, 
6. Peter Oblak - predstavnik Avtošole Praktikum, 
7. Boštjan Peternelj – predstavnik Policijske postaje Škofja Loka,  
8. Peter Čerpnjak – predstavnik občinskega redarstva, 
9. Gašper Čadež - predstavnik upravljavca občinskih cest. 

ZA predlagani sklep je glasovalo 14 članov občinskega sveta. Sklep je bil sprejet soglasno. 
 
K 8. točki 
Stjepan Benković: 
- poda pobudo za Svet za preventivo in vzgojo v cestnem prometu: na Hotavljah, ob izvozu z lesenega 
mostu na državno cesto v smeri proti Hotavljam, preglednost na cesto proti Hotavljam močno ovira 
prometni znak »divjad na cesti«, zato predlaga, da se znak namesti na višji drog; 
- predlaga, da se utrdi nasutje v ulici Ob jezu, urejeno ob okvari vodovoda; 
- opozori na krušenje robnikov ob izvajanju zimske službe na novem mostu v Gorenji vasi in državni cesti 
proti Dolenji Dobravi.  
 
 
Seja se zaključi ob 19.25 uri. 
 
 
Zapisala: 
Barbara Bogataj 
viš. svet. za spl. in pr. zadeve 

  
 
 

Milan Čadež 
župan 

 


